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#PRONAĐEN PRIVREMENI KOMPROMIS IZMEĐU MALIH BRODARA I NP BRIJUNA#

Predsjednik Udruge malih brodara Istarske županije Pavle Orešnik potvrdio je u srijedu da je

nakon prosvjeda tih brodara prije dva tjedna pronađeno privremeno kompromisno rješenje s

upravom Nacionalnog parka Brijuna po kojem će se naplata prolaska pokraj Brijuna smanjiti.

Polovicom lipnja mali brodari su prosvjedovali zbog višegodišnjeg spora koji imaju s upravom

Nacionalnog parka zbog naplate prolaska pokraj Brijuna. Dvije su se strane dogovorile i

pronađeno je privremeno kompromisno rješenje koje sve zadovoljava.

Kako se doznaje, brodarima sporna naplata prolaska pokraj Nacionalnog parka Brijuna nije

ukinuta, ali je postignut dogovor da se ona znatno smanji i da se im se omogući plaćanje te

obaveze nakon završetka turističke sezone.

"Na inicijativu i uz pomoć saborskog zastupnika Antona Klimana (HDZ) uspjeli smo sjesti za stol

s predstavnicima Nacionalnog parka Brijuna i svih nadležnih institucija", rekao Orešnik, ističući

da su u vezi s naplaćivanjem oplovljavanja oko otočja Brijuna, zbog čega mali brodari s juga

Istre godinama prosvjeduju, uspjeli postići zadovoljavajući kompromis za ovo ljeto, no nakon

sezone o toj bi temi trebali ponovno razgovarati i pronaći trajno rješenje.

Naime, malim brodarima nije sporno plaćanje sidrenja ili vezivanja na području tog parka, no

prolazak zajedničkim morem ne žele plaćati.

Anton Kliman istaknuo je da se uključio kako bi pomogao pronaći rješenje te kako mu je drago

da je sve aktere uspio dovesti za zajednički stol jer vjeruje da se upravo kroz takav otvoreni

dijalog može pronaći rješenje za mnoge probleme i sporove.

"Dijalog je u svakodnevnom životu, a posebno u politici, jedino bitno oružje. Zbog toga sam

inzistirao da se razgovorom pokuša riješiti i ovaj veliki problem vezan uz plovne putove oko

Nacionalnog parka koji imaju naši brodari, a isto tako, imao sam na umu i to da i ljudi iz

Nacionalnog parka Brijuna moraju ispunjavati određene preuzete obaveze", rekao je Kliman i

dodao kako je zadovoljan zbog dogovora za ovu sezonu.

"Dakle, za ovo ljeto i sezonu koja je za sve iznimno zahtjevna postignuto je zadovoljavajuće

rješenje, no cjelovito rješenje morat će se potražiti na jesen i zimu za sljedeću i sve sljedeće

sezone kako se ova priča više ne bi ponavljala", zaključio je Kliman.
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